
                                                                                                                                                                    

Enkel fråga - EBO

Till Åsa Wiklund Lång

Den 27/11 väntas riksdagen besluta att EBO-lagen (den lag som ger asylsökande rätt att 
själva välja var i landet de vill bo) ska ändras. Lagen anses på många håll ha bidragit till 
trångboddhet, social utsatthet och en marknad för svarta hyreskontrakt. Därför har det 
under åren varit en hel del kritik mot lagen.

Efter årsskiftet är det meningen att 32 utvalda kommuner, Gävle är en av dem, själva ska få 
välja var lagskärpningen ska gälla. De kommuner som får välja anses ha ”sociala och 
ekonomiska utmaningar”.  SKL (Sveriges Kommuner och Landsting) ser lagen som ett steg i 
rätt riktning, men att det är fel att ändringen inte omfattar alla kommuner.

Gävle kommun kommer i så fall att, efter årsskiftet, få lämna önskemål om vilka områden 
som ska omfattas i vår stad. Sedan ska önskemålen sammanställas och först efter den första 
juli 2020 kan ändringarna gälla fullt ut. 

Tanken är att de som ändå väljer att bosätta sig i ett område som anses ha socio- 
ekonomiska utmaningar ska bli av med dagsersättning och rätten till särskilt bidrag. 
Migrationsverket kommer att bekosta nya platser på ABO (anvisningsboenden) och har för 
detta ändamål fått tilldelade resurser.

Fråga: Tänker majoriteten ta vara på den möjlighet som lagändringen ger?
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